
Tartu valla Arengukomisjoni koosoleku nr 

40 protokoll  

Asukoht: Virtuaalne, MS Teamsis 

Kuupäev: 13.08.2020, Algus kell 16:00 Lõpp kell 19:06 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Vahur Jurs, Alo Ainomäe, Janek Hoffmann, Aigar Lepp, Jiri 

Tintera, Mart Toots 

Kutsutud külalised: Egle Nõmmoja, Jarno Laur, Tarmo Raudsepp 

Juhataja avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. 

Vastu võeti päevakord: 

1. Tartu linna üldplaneering 
2. Saabunud kirjad 
3. Muud teemad 

 

Otsused ja eriarvamused 

 

1. Päevakorrapunkt: Tartu linna üldplaneering 

Tegemist on arutelu punktida, komisjoni hääletust ei toimu. Egle Nõmmoja tutvustas Tartu 

linna üldplaneeringu eelnõud ja andis ülevaate linna ja valla kokkupuutepunktidest. Vaadeldi 

kõnni- ja kergliiklusteid, sõiduteid, raudteed, trammiteed, matkaradasid, Emajõge ning 

Kärevere sadama ala. Lepiti kokku, et vallavalitsus esitab linnale arutelu tulemuse tagasiside. 

 

2. Päevakorrapunkt: Saabunud kirjad 

1) Üleujutus Mäepealse kinnistul.  

M. Pedak tutvustas saabunud kirja. T. Raudsepp selgitas tagamaid ja ütles, et vallavalitsus 

võtab selle järgmisel kommunaalnõupidamisel arutusele ning seejärel vastab. 

2) Rüütlimäe kanalisatsioon. 

J. Hoffmann tutvustas enda saadetud kirja seoses Äksis Rüütlimäe piirkonna kanalisatsiooni 

probleemiga. T. Raudsepp selgitas tausta. Olemasolev trass on peremehetu vara. Tiigid 



hooldamata. Arutelu võimalike lahenduste üle. Tõdeti, et senised lahendused on liiga kallid ja 

seetõttu ei ole saanud ka KIKist vajalikku toetust, kuna trassi piirkonnas on vähe elanikke 

ning Äksi suunas oleks vaja rajada pumpla. Komisjon soovitas vallavalitsusel uurida 

võimalust isevoolse perspektiivse kanalisatsiooni rajamiseks seal, kus maapinna kõrgused 

seda lubavad. Isegi, kui see pakub lahendust vaid eratarbijatele. 

3) Ehitustegevusest Vooremaa maastikukaitsealal 

J. Hoffmann uuris vallavalitsuselt, mis seis on algatatud detailplaneeringutega. J. Laur andis 

ülevaate. Arutelu käigus jõuti seisukohale (J. Lauri ettepanek), et üldplaneeringus tuleks 

reguleerida ehitustegevust antud alal. Lisaks soovis komisjon järgmistel koosolekutel tutvuda 

lähemalt algatatud detailplaneeringutega. 

 

3. Päevakorrapunkt: Muud teemad 

Muid teemasid ei olnud. 

 

Koosolek lõppes 13.08.2020 kell 19:06 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 


